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Varsinainen Yhtiökokous 2022 

 

Kysymykset: 
 

1. Miksi hallituksessa ollut ja ainoa kunnolla yrityksen myynnistä ymmärtänyt Eero Lehti lopetti 
kokonaan hallituksessa olemisen? 

2. Miksi tuloksenne ja pörssikurssinne on ollut jo vuosia surkea? Eikö olisi jo aika tehdä isompia 
muutoksia ja ehkä luopua/myydä jotain vähemmän tärkeää ym? 

3. Onko mitään rohkaisevaa sanottavaa osakkeenomistajille? 

4. Tiedottamisenne on ollut minimaalista/heikkoa? Miten aiotte parantaa sitä tulevaisuudessa? 

 

Vastaukset: 
 

1. Hallituksen valitsee yhtiökokous. Yhtiö ei voi kommentoida hallitusten jäsenten valintaa. 
2. Liikevaihto oli kasvu-uralla covid-pandemian aiheuttamaan rajuun laskuun saakka. Vuonna 

2021 liikevaihto kasvoi pandemiaa edeltäville tasoille ja käyttökate nousi positiiviseksi. 
Kannattavuuden parantaminen on yhtiön johdon tärkeimpiä tavoitteita. Rohkaisevasta 
tuloskehityksestä huolimatta kevään 2022 globaali osakemarkkinan alamäki on luonnollisesti 
vaikuttanut myös Biohitin osakkeen kurssiin. 

3. Terveys ja sairauksien ennaltaehkäisy ovat globaaleja megatrendejä ja yhtiön tuotteille on 
kysyntää. 

4. Arvostamme palautetta ja pyrimme aina parempaan kaikessa tekemisessämme, myös 
tiedottamisessa. Kehitämme viestintäämme sekä laadun, että määrän suhteen. 

 
 


